



二零一八年至一九年度學校通訊第五十三號
2018-2019/School Circular no.53

敬啟者：

To the Parents/ Guardians

家長日安排
Arrangements of Parents' Day

根據校曆表，本年度家長日於三月十七日(星期日)舉行，當日班主任除了派發學生成績表外，亦會與家長分享學生在校的表現。貴子弟_____ (班別)_____ (學生姓名)，當日領取成績表的時間為_____時_____分，請於指定時間五分鐘前到校。

According to the school calendar, the Parents' Day will be held on 17th March (Sunday). In addition to distributing academic reports, the class teacher will also share with you the school performances of your child. Your child, _____ (class) _____ (name) is required to collect the report at _____ (time). Please arrive 5 minutes before the scheduled time.

請家長簽妥回條後，囑咐學生於三月十一日交回班主任。

Please complete the reply slip and remind your child to return it to the class teacher on 11th March, 2019.

此致

貴家長/監護人

Thank you for your kind attention.

林少娟校長啟

Ms. S. K. Lam

Principal

二零一九年三月四日

4th March, 2019

回條
Reply Slip



有關學校通訊第五十三號「家長日安排」事宜業已閱悉。

I have been clearly informed about the matters listed in School Circular no. 53 "Arrangements of Parents' Day".

此覆

保良局何蔭棠中學校長

To the Principal,

Po Leung Kuk Celine Ho Yam Tong College

學生姓名：_____

Student's name

班別：_____ ()

Class

家長/監護人簽署：_____

Signature of Parent/ Guardian

二零一九年 月 日

Date: _____